
 

Verslag College van Bestuur 
Datum 13-12-2022 

Tijd 10:00 - 11:30 

Locatie WBH 01A17 

Voorzitter Jopie Nooren 

Aanwezigen Jopie Nooren, Hanneke Reuling, Geleyn Meijer, Maaike Lürsen, Nataša 
Krivokuça en Lisa Gribling (verslag). 
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 Opening 
Nooren opent de vergadering en stelt de agenda vast. 
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 Verslag collegevergadering + actielijst  

Het verslag wordt met enkele wijzigingen vastgesteld. 
Naar aanleiding van het verslag:  

- wordt afgesproken de CMR om advies te vragen op het strategisch 
onderzoeksbeleid, ondanks dat het niet adviesplichtig is; 
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 Besluiten 
 

3.1 
 

 Faciliteringsreglement Medezeggenschap najaar 2022 (hamerstuk) 
Gehoord de instemming van de CMR, besluit het CvB het 
Faciliteringsreglement najaar 2022 vast te stellen met terugwerkende 
kracht per 1 september 2022. Aan de CMR wordt een reactiebrief 
toegestuurd waarin ook de aandachtspunten worden geadresseerd.   
 

3.2 
 

 Wijziging ratho Biomedische Technologie 
Het CvB besluit akkoord te gaan met het wijzigen van de nadere 
vooropleidingseisen van de opleiding BMT voor het profiel N&G door de 
natuurkunde/ nlt/ o&o eis te laten vervallen en daarnaast de uitwerking 
van de profielen E&M en C&M door vakken te benoemen die toelatings-
recht geven tot de opleiding namelijk scheikunde, wiskunde a of b en 
biologie, goed te keuren. 
 

3.3 
 

 Jaarlijks aanvullende huisvestingsprojecten 2023 
Het CvB besluit om de werkzaamheden uit de categorieën ‘wettelijke 
verplicht en nodig’ uit te voeren en de categorie ‘wenselijk’ niet uit te 
voeren, en daarbij: 

a. het overzicht projecten en prioriteiten JAHP te accorderen. 
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b. de directeur VHB opdracht te geven de projecten ter uitvoering over te 
dragen aan FS. 
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 Bespreken 
 

4.1 
 

 Verduurzaming tot HvA-brede voorzieningen 

De stukken zullen (na een redactionele wijziging) in de komende CBO-
update met de decanen worden besproken. 
De vice-voorzitter zet de acties uit. 
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 Mededelingen 

- In het CBO van 8 december heeft doc. ing. Igor Ivan een presentatie 
verzorgd over de VŠB-Technical University of Ostrava (Tsjechië) waar hij 
vice-rector is. In een vraaggesprek is onder meer aandacht geweest voor 
de verbondenheid van onderwijs en onderzoek in zijn instelling en de 
betrokkenheid van studenten bij onderzoeksactiviteiten. Hierna heeft 
Tillie een update gegeven over het programma Goed Georganiseerd 
Onderwijs en is in aanwezigheid van Verboon (O&O) gesproken over het 
principe 'Samen, tenzij...', voor de manier waarop we werken en met 
elkaar omgaan. Het CBO werd opgevolgd door de CBO/BVO-dakpan waar 
aandacht was verschillende voorwaarden die een rol spelen bij het 
aanschaffen van onderwijsapplicaties én voor een procesafspraak inzake 
studentprognoses. Beide onderwerpen worden in het BVO en in 
werkgroepen verder verkend. 
- In het BVO van 8 december is het Beleidsplan Bibliotheek besproken, is 
de financiering Digitaal Portfolio aan de orde geweest en is het advies 
opgehaald ten aanzien van de visie en het beleid 'Kunst en Erfgoed in de 
HvA'. Vervolgens zijn de aandachtspunten SLA 2024 besproken en is de 
feedback van de leden opgehaald inzake het Voorstel opzet en werkwijze 
BVO. 
- Nooren heeft 9 december het manifest 'Let's talk about yes' van 
Amnesty International getekend tijdens een bijeenkomst met bijdragen 
van onder andere docenten en studenten van Social Work, 
Studentenzaken onder leiding van Lev Avitan, die een prachtige spoken 
word bijdrage verzorgde. 
- Tijdens de AEB-boardmeeting - die dit keer in de Kohnstammzaal van 
de HvA werd gehouden - spraken de boardleden onder leiding van 
Burgemeester Halsema oa over het gebruiken van de potentie van de 
Board, gaf Abdelhamid Idrissi een presentatie als nieuw boardlid en is 
gesproken over het pamflet 'Kiezen voor wat nodig is voor de Metropool 
van Morgen’. 
- Op 6 december is door de onderzoekers voor de onderwijspartijen 
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binnen de stad een presentatie gehouden over de voortgang van de 
eerste fase van het proces naar de nieuwe Lerarenagenda. Centraal stond 
de duiding van de oorzaken van het lerarentekort in Amsterdam. 
Daarnaast heeft Nooren op 8 december een strategische sessie 
bijgewoond over het lerarentekort met o.a. wethouder Moorman. 
- Meijer (fysiek) en Nooren (digitaal) waren aanwezig bij de lectorale rede 
van Nanda Piersma over de manier waarop we verantwoorde IT-systemen 
kunnen bouwen. Collega’s van de UvA kwamen kijken bij deze rede.  
- Nooren was aanwezig bij de uitreiking van de ECHO awards. Het CvB 
feliciteert HvA-student Commerciële Economie Naznin Musa, die gisteren 
is beloond met de ECHO Award HBO. Het is het tweede jaar op rij dat een 
HvA-student de prijs voor rolmodellen in inclusief onderwijs in ontvangst 
neemt. Binnen onze hogeschool zet Naznin zich in voor het creëren van 
meer bewustwording en steun voor studerende mantelzorgers. 
- Reuling heeft met de Audit commissie van de RvT op 7 dec gesproken 
over de verschillende Q-rapportages. Verder heeft PWC de interim 
bevindingen toegelicht. De AC positief advies gegeven op de begroting, 
de audit statuut en jaarplanning audit. De secretaris vd Hogeschool heeft 
de stand van zaken integrale veiligheid toegelicht. 
- Reuling heeft op 7 dec met de ledenraad SURF gesproken over het 
jaarplan 2023. 

- Reuling heeft op 8 december gesproken met de stuurgroep 
huisvestingsagenda. De afrondingsrapportage komt binnenkort naar het 
CvB waarna de groep projectmatig verder zal gaan als klankbordgroep op 
het gebied van huisvesting.  
- Reuling was aanwezig bij een event van HvA Pride ter ere van paarse 
vrijdag op 9 december. 
- Reuling heeft met de regiegroep ICT op 12 december gesproken over 
de governance van IV besturing. 

- Reuling meldt dat Marten Teitsma Geert Boosten zal opvolgen als 
voorzitter van adviescommissie ICT en onderzoek. De voorzitter van deze 
commissie functioneert onder de O&O-raad en neemt zitting in de 
Regiegroep ICT om de expertise vanuit het onderzoek te kunnen 
vertegenwoordigen in het IV-portfolio. 
- Meijer was aanwezig bij het faculteitsfeest van FDMCI op 8 dec. 

- Meijer was 8 december aanwezig bij een vergadering van de stuurgroep 
House of Skills. 
- Meijer heeft 9 december een verhaal verteld een bijeenkomst van de 
Topsector Energie, Groenvermogen NL en Regieorgaan SIA voor de aftrap 
van een gecoördineerde aanpak voor de human capital agenda 
energietransitie. 
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- Meijer was aanwezig bij de bestuurlijke commissie internationalisering 
van de VH. 
- Meijer heeft in een Bestuurlijk Overleg UNL/VH een positief gesprek 12 
dec over de professional doctorate. 

- In het kader van UASNL werken de hogescholen eraan om meer inzicht 
te krijgen in onze deelname binnen Europese onderzoeksprogramma’s, 
waaronder de kaderprogramma’s (Horizon 2020 en Horizon Europe). Net 
als in 2019 heeft de Rijksdienst voor Ondernemend Nederland (RVO) 
voorgesteld een kenniskaart voor hogescholen te laten opstellen, voor de 
laatste rondes van Horizon 2020 en de eerste rondes van Horizon 
Europe. 
Meijer meldt dat aan RVO weer toestemming verleend zal worden tot het 
ontsluiten en gebruiken van aanvraagdata voor alle HvA Europese 
aanvragen. RVO benadrukt dat, conform AVG, de aanvraagdata niet op 
projectniveau gedeeld worden, dus projecttitels en namen zijn nooit 
zichtbaar of herleidbaar tot individuele onderzoekers. 
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 Incidenten 

Er zijn geen incidenten te melden. 
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 Bestuurlijke overleggen 
 

7.1 
 

 CMR - CvB d.d. 13 december 

Meijer zal tijdens bespreking van de begroting het onderwerp middelen 
bestuursakkoord toelichten. 

Het CvB ontvangt graag de notulen van de vergadering op een eerder 
moment voorgelegd. 

 
7.2 
 

 RvC HvA Ventures Holding d.d. 14 december 

De agenda wordt voorbesproken. 
 

7.3 
 

 (informeel) BO HU - HvA d.d. 19 december (NAZENDING) 

Geen opmerkingen. 
 

7.4 
 

 Raad van Advies - conceptagenda d.d. 20 december 

De lange termijn agenda zal binnenkort worden geagendeerd. 
 

8 

 

 Uitnodigingenlijst 

De uitnodigingenlijst wordt besproken. 
 

9  Rondvraag 
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 Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

 
10 

 

 TKN 

 

Het CvB neemt kennis van: 

10.1 
 

 Vakantierooster CCT 

 
10.2 
 

 Plan van aanpak werkdruk tbv CMR (commissie p&o) 
 

10.3 
 

 TKN: timetable HvA 
 

 


